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Werdegang
Matthias Oechsner wurde 1963 in München geboren, wo er auch aufgewachsen ist. Er studierte 
Medizin an der Ludwig-Maximilians-Universität in München und bestand das Staatsexamen dort 1989.

Seine Weiterbildung zum Facharzt für Neurologie absolvierte er am Max-Planck-Institut für Psychiatrie
in München sowie an der Neurologischen Universitätsklinik Hamburg-Eppendorf.

Seit 25 Jahren ist Dr. Oechsner in verschiedenen Kliniken im Bereich der neurologischen 
Bewegungsstörungen und Parkinsonsyndrome tätig. Seit 2011 leitet er das Parkinsonzentrum der 
Rehaklinik Zihlschlacht.

Sein Hauptinteresse gilt der Behandlung von motorischen und nicht-motorischen Komplikationen bei 
der Parkinsonerkrankung auch mit innovativen Therapien wie tiefe Hirnstimulation und 
Medikamentenpumpen.
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Core competencies
Specialist in Parkinson’s Disease and movement disorders

About me
Matthias Oechsner was born in Munich, 1963, where he also grew up. He earned his medical degree 
at the Ludwig-Maximilians-University in Munich in 1989. 

His further education to become a medical specialist for Neurology took place at the Max-Planck-
Institute for psychiatry in Munich and at the Neurological University Clinic of Hamburg-Eppendorf. 

Since 25 years Dr. Oechsner works for different Clinics in the sector of movement disorders and 
Parkinson’s Disease. Since 2011 he is in position of the Head of the Parkinson’s Centre of the 
Rehaklinik Zihlschlacht.
 
His main concern is with the treatment of motoric and non-motoric intricacies of the Parkinson’s 
Disease with innovative therapy possibilities such as deep-brain-stimulation and medical-pumps. 
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